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PROCES-VERBAL

Privind desfasurarea sedintei ordinare a Consiliului local Baraganul din data de 28.06.2019
Stint prezenti la sedinta 13 consilieri local! din 13 in functie. Convocarea s-a facut in sens.

D-nul Viceprimar: In baza Dispozitiei nr. 178 din 21.06.2019 se convoaca Consiliul Local
Baraganul in sedinta ordinara publica de lucru in data de 28.06.2019 , ora 09,00 in sala de sedin^e
a Consiliului Local Baraganul.
D-l Viceprimar: trebuie sa alegem un nou presedinte de sedinta. Cine face propuneri?

_ D-l consilier Bracaciu Radian: propun presedinte de sedinta pentru trei luni de d-1 consilier
' Georgescu Marian.

D-l Viceprimar: Mai sunt propuneri? Daca nu mai sunt propuneri supun la vot propunerea d-lui
consilier Bracaciu Radian. Cine este pentru? impotriva? Abtineri?

Voturi pentru : 13
Voturi impotriva: 0
Abtineri: 0

Se aproba cu 13 voturi pentru, ca d-1 consilier Georgescu Marian sa fie presedinte de sedinta
pentru urmatoarele trei luni. Se emite H.C.L. Nr. 29 din 28.06.2019 privind alegerea presedintelui
de sedinta.

D-l Viceprimar : d-le pre§edinte de sedinta va rog sa prezentaji proiectul ordinii de zi.
D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: va prezint proiectul ordinii de zi:

1. Alegerea presedintelui de sedinta pentru o perioada de 3 luni.
2. Supunerea spre aprobare a procesului verbal ale sedintei Consiliului local Baraganul
din data de 31.05.2019;

' 3. Project de hotarare privind aprobarea platii de la bugetul local al comunei Baraganul,
judetul Braila, a sumei de 3500 lei, reprezentand cotizatia anuala, in calitate de membru
sustinator al Societatii Nationale de Cruce Rosie din Romania, Filiala Braila-initiator , d-1
primar;

4. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare si desfasurare a
activitatilor pe terenul de sport multifunctional, amplasat pe strada Victoriei, nr. 21, comuna
Baraganul, judetul Braila- initiator, d-1 primar;

5. Alte probleme

D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: Daca sunt completari ale ordinii de zi, mtrebari,
completari sau observatii.
D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: Daca nu mai sunt intrebari sau observatii, supun la
vot ordinea de zi. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?
Voturi pentru : 13
Voturi impotriva: 0
Abtineri: 0

Se aproba cu 13 voturi pentru, proiectul ordinii de zi.



D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian:Trecem la punctul 2 al ordinii de zi: supunerea spre
aprobare a procesului verbal al sedintei ordinare a Consiliului Local Baraganul din data de 31.05.2019 .
D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: daca sunt intrebari, observatii sau completari la
acest punct de pe ordinea de zi.
D-I consilier Zotoi Neculai: am constatat ca in procesul verbal nu sunt cuprinse toate problemele care
s-au discutat, in urma analizei pe care am facut-o cu creionul in mana.
D-l consilier Bracaciu Radian: pentru a rezolva aceasta problema vin propunerea ca aceste sedinte sa
fie inregistrate, astfel procesul verbal mtocmit va fi in concordanta cu cele discutate.
D-l consilier Zotoi Neculai: nu sunt de acord sa se inregistreze aceste sedinte pentru ca este periculos.
D-l secretar Luca Viorel: pentru a se putea cuprinde toate problemele discutate va rog sa Mm
cuvantul pe rand, nu toti odata pentru ca nu se mai tntelege nimic, iar in procesul verbal vor fi cuprinse
sinteze ale discutiilor purtate.

D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: dacS nu mai sunt probleme, supun la vot aprobarea
procesului verbal din data de 31.05.2019. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?

Voturi pentru : 13
C Voturi impotriva: 0

Abtineri: 0

Se aproba cu 13 voturi pentru, procesul verbal al sedintei ordinare a Consiliului Local Baraganul
din data de 31.05.2019 ;

D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian:Trecem la punctul 3 al ordinii de zi: supunerea spre
aprobare a Proiect de hotarare privind aprobarea platii de la bugetul local al comunei Baraganul,
judetul Braila, a sumei de 3500 lei, reprezentand cotizatia anuala, in calitate de membru
sustinator al Societatii Nationale de Cruce Rosie din Romania, Filiala Braila-initiator , d-1
primar;
D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: Daca sunt intrebari, completari sau observatii?
D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: Daca nu rnai sunt probleme, supun la vot acest
proiect de hotarare. Cine este pentru ? Impotriva? Abtineri?

Voturi pentru : 13
Voturi impotriva: 0

C Abtineri: 0

Se aproba cu 13 voturi pentru. Se emite H.C.L. Nr. 30 din 28.06.2019 privind aprobarea platii de
la bugetul local al comunei Baraganul, judetul Braila, a sumei de 3500 lei, reprezentand cotizatia
anuala, in calitate de membru sustinator al Societatii Nationale de Cruce Rosie din Romania,
Filiala Braila;

D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: Trecem la punctul 4 al ordinii de zi: supunerea
spre aprobare a Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare si
desfasurare a activitatilor pe terenul de sport multifunctional, amplasat pe strada Victoriei, nr.
21, comuna Baraganul, judetul Braila- initiator, d-1 primar;
D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: Daca sunt intrebari, completari sau observatii?
D-l consilier Bracaciu Radian: consider ca pretul stabilit pentru intervalul orar 20,00-24,00 este foarte
mare, exagerat si cred ca facand un calcul al energiei electrice consumate pretul nu ar trebui sa treaca
de 70 lei. Propun de asemenea sa stabilim un orar de vara si de iarna in functie de trecerea la ora de
vara si de iarna.
D-l consilier Zotoi Neculai:trebuie sa stabilim daca dorim ca acest teren sa fie o afacere sau locul unde
tinerii din localitate pot desfasura activitati sportive placute. De asemenea nu este corect sa fie
Tntrerupta activitatea in cazul unor litigii sau injurii intre doi participant^ este problema lor.



D-l Viceprimar: aceste reguli cuprinse in regulament sunt pentru disciplinarea participantilor,
respectarea lor ducand la activitati normale in timpul desfasurarii acestor activitati pe teren.
D-I consilier Zotoi Neculai: avand in vedere ca banii pentru plata inchirierii provin din cheta, deoarece
tinerii nu au bani, propun ca plata sa fie de 20 lei/h ziua, iar in perioada orara 20,00-24,00 sa fie 40
lei/h.
D-l consilier Bracaciu Radian: as vrea sa stiu cine raspunde de acest teren, cred ca ar trebui un
administrator pentru acest teren.
D-l secretar Luca Viorel: terenul va fi preluat de un reprezentant al celor care doresc sa inchirieze
acesta baza si se pune la dispozitie pe baza unui proces verbal de predare-primire, scopul fund acela de
a pastra in bune conditii acesta baza sportiva.
D-l Viceprimar: primaria nu poate angaja un administrator pentru acest teren, dar eel ce se ocupa de
echipa de fotbal sa faca si aceasta activitate.
D-l consilier Zotoi Neculai: nu cred ca este in regula deoarece amestecam lucrurile, sunt activitati
diferite.
D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: daca nu mai sunt completari supun la vot
propunerea d-iui consilier Zotoi Neculai privind tariful de 20 lei/h ziua sj 40 lei/h in perioada orara
20,00-24,00. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?

c
Voturi pentru : 13
Voturi impotriva: 0
Abtineri: 0
Se aproba cu 13 voturi pentru, modificarea tarifelor de inchiriere si consemnarea lor in
regulamentul modificat.
D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: Daca nu sunt probleme de ridicat pe marginea
acestui punct de pe ordinea de zi, supun la vot acest proiect de hotarare. Cine este pentru? Impotriva?
Abtineri?

Voturi pentru : 13
Voturi impotriva: 0
Abtineri: 0

Se aproba cu 13 voturi pentru . Se emite H.C.L. Nr. 31 din 28.06.2019 privind aprobarea
Reguiamentului de organizare si desfa§urare a activitatilor pe terenul de sport multifunctional,
amplasat pe strada Victoriei, nr. 21, comuna Baraganul, judetul Braila;

D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: trecem la punctul nr. 5-Alte probleme.
Ce probleme ave^i de ridicat?
D-l consilier Bracaciu Radian: vreau sa stiu daca s-a platit suma de 500 lei fiecarui membru al echipei
de fotbal, deoarece a fost data o hotarare a Consiliului local in acest sens, sau punem in aplicare numai
hotararile care ne convin.
D-l Viceprimar: nu s-au platit aceste sume datorita lipsei fondurilor necesare.
D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: a§ vrea sa stiu de ce se scoate iar piatra de pe
drumuri.
D-l Viceprimar: in urma verificarii calitatii acestei lucrari de catre dirigintele de santier s-a contatat ca
nu se incadra in prescriptiile tehnice din proiect, de aceea s-a ordonat refacerea lucrarii.
D-l consilier Zotoi Neculai: as vrea sa stiu daca s-a emis ordin de suspendare a lucrarilor de drumuri,
deoarece am constatat ca nu se lucreaza pe acest santier.
D-l Viceprimar: nu s-a putut emite un asemenea ordin deoarece sunt doua proiecte , executate de firme
diferite si care in prezent lucreaza pe strazile care sunt in lucru.
D-l consilier Cirjan Mitica: am observat ca pe marginea drumurilor se pun cantitati de pamant si nu
vad rostul acestei lucrari.
D-L consilier Zotoi Neculai: daca acest pamant nu se ia cum se poate sa se mai faca podete si rigole
aferente drumului si fiecarei gospodarii.



D-1 Viceprimar: aceste cantitati de pamant vor fi nivelate si luate de pe acostament, apoi se va trece la
constructia podetelor si rigolelor.
D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: Daca nu mai sunt probleme de discutat, declar
incheiata sedinta ordinara a Consiliului Local Baraganul din data de 28.06.2019.
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